
ÇEVRE YOLU YAPILMIYORSA, YAN YOL YAPILSIN
Salı, 11 Ocak 2022 14:05 - 

Sürekli olarak Fatsa’nın çevre yolunu konuşuyoruz ya.MHP Fatsa ilçe başkanı Murat Kaçak’a
da sordum “Fatsa çevre yolu ne durumda, vekillerle bir görüşmeniz oldu mu, oluyor mu?” Diye.
Ne desin.
“Vekiller telefonlarımıza bile çıkmıyorlar.”
Ben; “Ciddi olamazsınız Murat bey, siz parti olarak Cumhur İttifakındasınız. Nasıl oluyor
telefonlara çıkmamak” deyince; 
“İnanın böyle” dedi. 
Çevre yolu merkezi yönetimin sorumluluğunda. Muhatapları da iktidar milletvekilleri. 
Son seçimler 2018 yılında oldu. 
Bakalım 2018’den bu yana milletvekillerinin girişimleriyle, özel başarılarıyla hangi işlerin
yapıldığına.
Fatsa’ya özel bir iş yapıldığına tanık olan var mı?
Çevre yolu için her kesimden insan istekte bulunuyor. Bu istek karşılık buluyor mu?
Neyse; Murat Kaçak’la konuşurken; Sayın Kaçak dedi ki; “madem çevre yolu yapılamıyor,
devletimizin imkanları kısıtlı... o halde yan yol projesi hayata geçirilmeli.”
Yan yol dediği; Fatsa büyük sanayi sitesinden Bolaman’a kadar olan sahada sahil yoluna
paralel bir yol. Projesinin bile var olduğu iddia ediliyor. 
Dolayısıyla Fatsa şehir geçişini “yan yol” yaparak rahatlatmak mümkün. Tabii çevre yolu
yapılana kadar. 
Madem çevre yolu büyük maliyet gerektiriyor, yan yol projesine devam edilmeli.
Murat Kaçak’ın önerisine kulak verilmeli. 
2 BİN 500 LİRALIK EMEKLİ MAAŞIYLA ÖVÜNEN YİĞİT BULUT, 12 BİN LİRA
TEK ÖĞÜNDE YİYOR!
Emekliye ve çalışanlara yapılan zamlarla birlikte hayat pahalılığı da dur durak bilmiyor.Akaryakıt
zamlandığında bütün maddelerin pahalanmaması mümkün olmuyor.
Bugünden yarına aynı fiyata ürün almak zorlaşıyor.
Elektrik ve doğalgaz zamları nereye çıktı gördünüz mü?
Zamlar nerede duracak bilinmez.
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Ancak belimizin büküldüğünü, zorlandığımızı, alım gücümüzün düştüğünü, ciddi sıkıntıya
girdiğimizi açıkça hissediyoruz. 
En düşük emekli maaşının 2 bin 500 lira olduğunu da biliyoruz.
Cumhurbaşkanı ekonomi danışmanı Yiğit Bulut (Jöle kafa lakaplı) emekliye gelen bu son zamla
övünüp dururken; kendisinin bir öğün yemekte 12 bin lira fatura ödediğini basına yansıtmışlar.
Bu nasıl iştir anlayan var mı?
Emekli 2 bin 500 yüz liraya geçinecek, Yiğit Bulut bir oturmaya 12 bin lira yemek ücreti
ödeyecek. Ve emeklinin 2 bin 500 lira maaşıyla övünüp duracak.  
Kendisi kaç yerden maaş alıyor acaba?
Memleketin böyle ağır kriz dönemlerinde idareciler hep övünüp dururlar. Vatandaşların aklıyla
alay ederler. Yiğit Bulut kerdeşimizde emeklilerin 2 bin 500 lirasıyla övünmeye kalkıştı. 
İyi ki varsın Yiğit!!!
FATURALARDAKİ RAKAMLARI GÖRDÜK
Elektrik ve su faturalarını gördük.Rakamlarda ciddi bir artış var.Zamlar dile getirilen oranlarda
yükselmiş. Elektrik faturaları
gerçekten el yakıyor. Aynı zamanda cep yakıyor.
Su faturalarında da yükselme var. 
Geçen gün bir esnaf arkadaşım; elektrik faturalarında fahiş artış olduğunu belirtiyordu. 
Dün sabah işyeri ve evime faturalar gelince bende okkalı zamları hissettim açıkçası.
Şimdi sırada doğalgaz faturaları var.
Yılın ilk ayında elekrtik ve su faturalarını gördük. Bu hafta sonunda doğalgaz faturaları gelecek. 
Bu zamlarla yaşayacağımız kesin. Hepimiz yaşamımızı yeni zamlara göre ayarlayacağız.
Yeniden kemer sıkmaya başlayacağız. Bu kemer sıkma işi uzun yıllardır süre geliyor. 
Hep kısıtlı gelirleri olanlar mı sıkacak bu kemerleri? 
Hiç rahat edemeyecekler mi?
Zamsız günleri ne zaman yaşayacağız?
Ne dersiniz zamsız günler veya yıllar ne zaman gelecek?
“FAKAT TAYYİP BEY HALEN GÜÇLÜ. BİR DÖNEM DAHA ALABİLİR”
Memleketin duayenleriyle konuşmak tecrübelerimizi de arttırıyor.Rahmi Yangın ile konuşmak
her konuda ayrıcalıklı. Rahmi
amca hepimiz gibi yaşlanıyor. Ara sıra mağazasına gidip tecrübe paylaşımları yapıyoruz. Ben
özellikle siyasi analizlerine takılıyorum. 
Bilmeyenler için bir hatırlatma yapayım; Sayın Rahmi Yangın 1989-1994 yılları arası il genel
meclis üyeliği yaptı. O zamanlar büyükşehir değildik. İlde valilik çatısı altında “İl Genel Meclis
üyelikleri” vardı. Fatsa’dan da 5 üye seçilirdi. 
Rahmi amca Doğruyol Partisinden seçilmişti. İktidarda da DYP-SHP koalisyonu vardı. 
İlin genelinin yatırım planlaması vali başkanlığında bu meclisten çıkardı.
Rahmi Yangın bu kurumun tozunu attırırdı. Milletvekilleri kadar havası vardı. Yol, köprü, altyapı
hizmetlerinde hiç bir istediği geri kalmazdı. Fatsa’nın tüm köylerinde tanınırdı. 
Tabii ilimiz büyükşehir olunca il genel meclis üyelikleri yerini büyükşehir meclis üyeliklerine
bıraktı.
Geçen gün Rahmi amcayı ziyaret ettim. Geçmişi andık. Siyaset konuştuk. Önümüzdeki
seçimlerin analizini yaptık. Hayat pahalılığı, zamlar, döviz kurunun dengesizliği, maaş zamları
vs gib meseleleri tartıştık.
“Olası bir seçimin sonucu ne olur” dedim.
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“Şimdiden bir tahmin yürütmek zor olur” dedi.
Politikacı cevabı verdi ve ekledi; “Fakat Tayyip bey halen güçlü. Bir dönem daha alabilir” dedi.
Sonuç olarak; Karadeniz Bölgesi AK Partiye güçlü bir destek veriyor. Bu destek olası bir
seçimde de sürebilir. Ancak neyin ne olacağı belli değil. Şu an seçmen kararsız. Fanatik olanlar
yok mu? Var tabi ki. Seçim tarihi belli olduğunda tahmin yürütmek daha doğru olacaktır. 
Rahmi amcayla olan sohbetimizde yanımızda Oluklu Mahallemizden bir hacı amcamızda vardı.
Hep bizi dinledi. 
Sonunda bir cümle söyledi: “CHP sözcüsü Özgür Özel Kuran kursları için bir söz söyledi. Keşke
o sözü söylemeseydi” dedi.
“Çünkü CHP’ye güven artıyordu. İş kuran kurslarının varlığına dokununca insanlar tedirgin oldu”
dedi.
Evet; hacı amcanın görüşüde böyleydi.
Her ne kadar CHP sözcüsünün amacı ve hedefinde kuran kurslarını eleştirmek yok idiyse de
anlatmak zor olsa gerek. CHP sözcüleri de söylediklerine her daim dikkat etmeleri gerek.
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